

Title (en)

Collecting container for fluorescent lamps.

Title (de)

Sammelbehälter für Leuchtstofflampen.

Title (fr)

Récipient collecteur pour lampes fluorescentes.

Publication

EP 0394650 A1 19901031 (DE)

Application

EP 90104575 A 19900310

Priority

DE 8905087 U 19890422

Abstract (en)

The collecting container for fluorescent lamps is characterised in that it consists of an elongate sheet metal box (1) which has on its upper side a first lid (2), which can be swivelled about a horizontal swivel axle extending parallel to the longitudinal direction, and on one of the end faces, located transversely to the longitudinal direction, a second lid (3) which extends over the entire inside cross-section, suspension devices (4) being arranged on the sheet metal box (1) in the region of its upper part and the inside bottom surface of the container being provided with a bottom coating (5) made of a soft fabric material. <IMAGE>

Abstract (de)

Sammelbehälter für Leuchtstofflampen, gekennzeichnet dadurch, daß er aus einem langgestreckten Blechkasten (1) besteht, der an seiner Oberseite einen um eine horizontale, parallel zur Längsrichtung verlaufende Schwenkachse aufklappbaren ersten Deckel (2) und an einer quer zur Längsrichtung liegenden Stirnseiten einen sich über den ganzen Inneneckquerschnitt erstreckenden zweiten Deckel (3) aufweist, wobei am Blechkasten (1) im Bereich seines Oberteils Aufhängevorrichtungen (4) angeordnet sind und die innere Bodenfläche des Behälters mit einem Bodenbelag (5) aus einem Weichstoffmaterial versehen ist.

IPC 1-7

B65D 6/02

IPC 8 full level

B65F 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65F 1/14 (2013.01); **B65F 2240/148** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4545523 A 19851008 - GALBREATH DONALD E [US], et al
- [A] GB 769298 A 19570306 - SWIFTS OF SCARBOROUGH LTD
- [A] US 2591104 A 19520401 - STONE NATHAN M

Cited by

DE9100695U1; DE9105976U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

DE 8905087 U1 19890608; EP 0394650 A1 19901031

DOCDB simple family (application)

DE 8905087 U 19890422; EP 90104575 A 19900310